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Geachte Leden van de raad,
Een aantal maanden geleden werd onze school bezocht door twee communicatiemedewerkers

van de gemeente Noardeast-Fryslân. Hier presenteerden zij de toekomstvisie voor Dokkum,

waarin onderwijshuisvesting echter niet werd vermeld. Om aan te geven hoe groot de noodzaak

voor nieuwbouw voor het Dockinga College is hebben wij, TjalUng J. Feenstra en Tieme T.

Heeringa, een petitie georganiseerd. Wij hebben hiermee aandacht gevraagd van alle leerlingen

(van vmbo-gt en havo/vwo), alle medewerkers van het Dockinga College en de publieke opinie.

“Niets veranderd!”
Het is iets wat ouders van achtste-groepers op de open dag altijd zeggen. Deze ouders hebben

zelf onderwijs gevolgd op het Dockinga College, in de gebouwen waar hun zoon of dochter

wellicht ook onderwijs wil gaan volgen.

Het Dockinga College, een school met goed onderwijs, waar Leerlingen zich thuis voelen, waar

leerlingen groeien tot studenten en waar gezelligheid en plezier zeer merkbare waarden zijn.

Toch is er een probleem, namelijk twee van de drie gebouwen.

Zoals eerder genoemd merken veel ouders het al op; de gebouwen van het Dockinga College

havo/vwo onderbouw en vmbo-gt staan er nog steeds. Nu hoor ik u denken: ‘En wat is daar een

probleem precies van?. Dat zullen wij uiteenzetten in dit document, door u mee te nemen naar

1979, en het verhaal vertellend terug te gaan naar 2022.

Dependance [
Het is oktober 1980, samen met burgemeester Sybesma opent het

christelijk lyceum Oostergo haar nieuwe dependance, “de Finne”. De

NDC maakt hier verslag van (zie afbeelding). In 1980 wordt “de

Finne” gebouwd als semi-permanent gebouw, met de uiterste

levensduur van 30 jaar. Kort voor de opening van de Finne heeft de

LEAO haar nieuwe dependance (het huidige Dockinga College

vmbo-gt) ook geopend. Ook dit gebouw wordt aangemerkt als

semi-permanent, meteen maximale levensduur van 30 jaar [
Promabest

___________________

De gebouwen van zowel de LEAO en het chr Lyceum Oostergo s — [
worden beide in dezelfde bouwstijl gebouwd. Er wordt

bijvoorbeeld veel gebruik gemaaktvan het zogenaamde
,

Promabest het vroegere Duitse merk dat asbest produceerde Zf’ZZEf Z1 — —

(zie bouwtekening LEAO) de buitenramen zijn van enkelglas en L
er is geen ventilatiesysteem aanwezig. Voor 1980 zijnde

gebouwen op norm. -—----
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Tijd voor nieuwbouw
Het is 2013, dik 30 jaar na de bouw van beide schoolgebouwen. Omrop Fryslan publiceert een

artikel over het Dockinga College. De eerste alinea van het artikel luidt: De gemeente Dongeradiel

moat him folie mear ynsette foar goeie skoaigebouwen. Dat seit de direkteur fan It Dockinga

College yn Dokkum en Ferwert. De skoalmienskip trünt der al skoften by de gemeente op oan dat

der wat bart oan in pear lokaasjes dyt der min oan ta binne. “De scholengemeenschap dringt er aL
tijden bij de gemeente op aan dat er wat gebeurt met een paar locaties die er sLecht aan toe zijn.

In 2013 is het Dockinga CoLlege al bezig met pogingen tot nieuwbouw, De gemeente wil hier

echter niet aan meewerken. Mar aanfragen foarjild om saken op te knappen waarden ôfwiisd of

bedarren yn in laad. De direkteur en ek it bestjoer fan it Dockingakolieezje ferwite
ûnderwiiswethâlder Boorsma dat er de ôfrûnejierren te min dien hat aan de situaasje. De

skoallemienskip wol dêrom graach sels it sizzenskip ha oer it budzjet dat der is foar
ûnderwiishüsfesting; troch-desintralisearje, hjit dat. Wethôlder Boorsma hat yntusken tasein dat er

nei de mooglikheden sjen sil om wat aan de gebouwen te dwaan. Aldus Omrop Fryslan.

2022

Helaas heeft de toezegging van dhr. Boorsma niet geresulteerd in nieuwbouw, want in 2022

staan de Finne en het vmbo-gt (voorheen LEAO) gebouw er nog steeds. Inmiddels voldoen deze

gebouwen niet meer aan de eisen die gesteld zijn aan onderwijsgebouwen. De gebouwen

zorgen voor een ongezonde situatie voor zowel werknemer als student. Er is bijvoorbeeld geen
ventilatie aanwezig, de gebouwen bevatten veel asbest, staan op vervuilde grond en zijn
uitgerust met enkel gLas. Om u te besparen van verdere voorbeeLden, kijken we even naar de
huidige situatie.

Vandaag de dag wordt er nog steeds onderwijs aangeboden vanuit de Finne en het vmbo-gt
gebouw, beide semi-permanente gebouwen die ruimschoots ‘over datum” zijn. Voor het

Dockinga College levert dit aLlerlei problemen op. Van leerLingen uit randgebieden die toch voor
Leeuwarden kiezen, tot ongezonde situaties, het komt aLlemaaL voorbij.

Gemeente
In de afgelopen ambtsperiode heeft wethouder J. D. de Vries zich ingezet voor het opstelLen van

een IHP. Wij hebben gemerkt dat de wil en het enthousiasme voor nieuwe gebouwen er vanuit

zowel de wethouder, als de raad, zeker wel is. Deze willen wij graag versterken door als
actiegroep middels een petitie aan te geven hoe groot de prioriteit is.
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Petitie
Wij hebben ons verhaal gedaan in verschillende media en hebben een stem gehad in het

slotdebat van de gemeente. Via deze verschUlende kanalen is deze petitie u waarschijnlijk reeds

ter ore gekomen. Deze petitie willen wij bij deze officieel, schrifteLijk, aan u aanbieden.

Onze eisen [
Wij vragen van u, als invLoedhebbende in het coalitieakkoord van de komende ambtsperiode, de

nieuwbouw van het Dockinga CoLLege op te nemen in het coalitieakkoord, zodat wij aLs

vertegenwoordigers van een grote popuLatie afkomstig van het Dockinga College eindeLijk

zekerheid kunnen afkondigen over de nieuwbouw van het Dockinga CoLlege. Ook moet deze

nieuwbouw, naast het coalitieakkoord, op de meerjarenagenda komen en er moet zo spoedig [mogelijk geld beschikbaar worden gesteld.

Ondertekeningen [
De petitie is in totaal 1096 keer ondertekend. Dit door 253 ouders, 660 leerlingen, 79
medewerkers en 104 anderen die zich kunnen vinden in onze belangen. Hieronder ziet u aLle

ondertekeningen.
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